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PROTOKÓŁ Nr XXV/09                                                                                          
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               
odbytej w dniu 28 maja 2009r.  

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1330. 

I. Obecność                                                                                                  
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 16 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                
W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                
oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie 

z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu. 

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)                                                 
1. Sprawy regulaminowe:                                                                                         
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                                                       
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie 

lub zmianę,                                                                                                                    

c) przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 23 

kwietnia 2009r.,                                                                                                                      
d) przyjęcie protokołu z XXIV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
z dnia 05 maja 2009r.                                                                                                                                                       

2. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                                            
3. Ocena stanu bezpieczeństwa w Powiecie Goleniowskim.                                                                               
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                            
b) stanowiska Komisji.                                                                                                                       

4. Ocena stanu sanitarnego w Powiecie Goleniowskim.                                                                        
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                            
b) stanowiska Komisji.                                                                                                                                    
5. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli 
„Razem bezpieczniej” za 2008r.                                                                                    
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                            
b) stanowiska Komisji.                                                                                                                                   

6. Analiza stanu bezrobocia w Powiecie Goleniowskim w I kwartale 
2009r. w porównaniu do I kwartału 2008r.                                                                                                                                                        
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a) stanowisko Zarządu,                                                                                                             
b) stanowiska Komisji.                                                                                                       

7. Wstępne efekty wdrożenia Powiatowego Systemu Bonów 
Oświatowych.                                                                                                          
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                            
b) stanowiska Komisji.                                                                                                       

8. Sprawozdanie z realizacji inwestycji w oświacie.                                                                                         
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                            
b) stanowiska Komisji.                                                                                                                            

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
za 2008r.                                                                                                                  
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                            
b) stanowiska Komisji.                                                                                                                            

10. Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania 
środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za 
rok 2008.                                                                                                                       
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                                                  
b) stanowiska Komisji.                                                                                                       
11.Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz 
Osób Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2008.                                                                                              
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                                             
b) stanowiska Komisji.                                                                                                       

12. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                              
a) uczestniczenia przez Powiat Goleniowski we wspólnym przedsięwzięciu 

realizowanym przez Związek Celowy Powiatów Województwa 

Zachodniopomorskiego – projekcie pn. „Pozyskanie i dystrybucja informacji         

o budynkach na terenie województwa zachodniopomorskiego” 
dofinansowanym ze środków Norweskiego Mechanizmu Finansowego                             

i Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego,                                        

b) zatwierdzenia korekty planu finansowego Powiatowego Funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2009r.,                                                                                               

c) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 

wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży oraz wyrównywania 
szans edukacyjnych dzieci i młodzieży,                                                                                                                                                   

d) połączenia techników wchodzących w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych  w Maszewie w jedną szkołę o nazwie Technikum Nr 1        
w Maszewie,                                                                                                                 

e) stanowienia o kierunkach działania Zarządu Powiatu w Goleniowie                      

w zakresie ubiegania się o dofinansowanie z tytułu projektów realizowanych 
w ramach programów operacyjnych w 2009 roku i latach kolejnych 

umożliwiających uzyskanie środków pochodzących z budżetu Unii 
Europejskiej,                                                                                                                                            

f) przystąpienia do konkursu w ramach Regionalnego Programu 
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Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007 – 2013, Oś 

priorytetowa 7 Rozwój infrastruktury społecznej i ochrona zdrowia, Działanie 

7.1 Infrastruktura edukacyjna, Poddziałanie 7.1.2 Infrastruktura 

edukacyjna-szkolnictwo ponadgimnazjalne,                                                                             

g) przyjęcia darowizny nieruchomości od Gminy Goleniów na rzecz Powiatu 

Goleniowskiego,                                                                                                   

h) przyjęcia darowizny nieruchomości od Gminy Nowogard na rzecz Powiatu 

Goleniowskiego,                                                                                                                                             

i) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków korzystania przez 

powiatowe jednostki organizacyjne z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego 

będących  w trwałym zarządzie,                                                                                                                             

j) udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009r. dotacji celowej dla 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie,                                                                                                  

k) określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej,                                                         

l) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009r.                                                                         
m) rozpatrzenia skargi,                                                                                                                                    

n) rozpatrzenia skargi.                                                                                                           
13. Blok informacyjny:                                                                                                                             
- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                                                

-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                                                            
14. Wolne wnioski.                                                                                                                                              
15. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                                                                   
16. Zamknięcie obrad. 

III. Przebieg obrad. 

Ad.1.a.                                                                                                
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia obrad XXV 

sesji Rady Powiatu, powitał radnych, gości zaproszonych oraz Skarbnika,                
a następnie stwierdził w oparciu o listę obecności, że obecnych jest 13 

radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad.1.b.                                                                                                
Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Mirosław Guzikiewicz                         

w imieniu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Kazimierza Lembasa 
zaproponował w pkt 12 m) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

(p. M. Machnickiego z dnia 16.04.2009r.).   

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 16 

radnych. 

Następnie radny M. Guzikiewicz zaproponował w pkt 12 n) podjęcie uchwały  

w sprawie rozpatrzenia kolejnej skargi (p. M. Machnickiego z dnia 
28.04.2009r.).                                                                           
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Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 16 

radnych.    

Ad.1.c.                                                                                               
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, że protokół                      

z XXIII sesji Rady Powiatu z dnia 23 kwietnia 2009r. był do wglądu w Biurze 

Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał czy są uwagi do powyższego 
protokołu? 

Radni uwag do protokołu nie zgłosili. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem protokołu z XXIII 

sesji Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc dodał, że protokół z XXIV sesji Rady 

Powiatu z dnia 05 maja 2009r. był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu 

Powiatu, a następnie zapytał czy są uwagi do powyższego protokołu?    

Radni uwag do protokołu nie zgłosili. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem protokołu z XXIV 

sesji Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 

Ad.2.                                                                                                                              
1. Radny Rafał Torzewski ponowił swoją interpelację dot. oznakowania drogi 

nr 13 na odcinku Stepnica w kierunku na Widzeńsko i Przybiernów.                                             
2. Radny Michał Bartoszewski wniósł o wystąpienie do Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej w Goleniowie z prośbą o wystawienie w mieście 

większej ilości kontenerów na makulaturę, jak również oczyszczenie już 

wystawionych kontenerów z innych odpadów różnego pochodzenia.                                                                                  
3. Radny Michał Bartoszewski poinformował, że w ostatnim czasie zwrócili 

się do niego przedstawiciele straży leśnej z Goleniowa i Rokity z prośbą                  

o interwencję w PGK w Goleniowie odnośnie zanieczyszczenia lasów gdzie 

wyrzucane są duże ilości opakowań plastikowych, szklanych i makulatury.                                                                   

4. Radna Danuta Domaradzka zwróciła się z prośbą o wykoszenie pobocza 
drogi na odcinku Maszewko- Wisławie.                                                                                                   

5. Radna Danuta Domaradzka zwrócił uwagę na bardzo zły stan dróg na 

odcinkach: Maszewo-Godowo, Dębice-Nastazin, Rożnowo-Dąbrowica i 

skrzyżowanie w centrum Maciejewa. Radna dodatkowo zwróciła się z prośbą 
o odwodnienie drogi w Tarnowie.                                                                                        

6. Radna Gizela Rybicka zwróciła się do Starosty z prośbą o interwencję w 

sprawie odbywających się wyścigów samochodowych w centrum Goleniowa        
w godz. wieczornych mających miejsce w szczególności w weekendy.                                                            

7. Radna Anna Fedorczuk-Smolira zwróciła się z pytaniem do Starosty kto 

pozwolił na koszmarną zabudowę w holu na parterze w budynku b. hotelu 
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„Cisy” i czemu to ma służyć, skoro są wolne pomieszczenia do wynajęcia? 

Główny hol i wejście powinno być wizytówką, a nie odwrotnie.                                 

8. Radny Zygmunt Heland wniósł o naprawienie nawierzchni drogi na 

odcinku od betoniarni Pana Saniuka do Strzelewa.                                            

9. Radny Waldemar Tunkiewicz podziękował za wycięcie suchych drzew przy 

ul. Stargardzkiej i zwrócił się z prośbą o wycięcie pozostałych suchych drzew 

i gałęzi oraz wycięcie suchych drzew i gałęzi na odcinku drogi Wyszomierz – 
Długołęka. Radny zażądał, aby odpowiednie służby przeprowadziły 

inwentaryzację (przegląd) dróg powiatowych w kwestii istniejących suchych 

drzew i gałęzi.                                                                                                              

10. Radny Rafał Torzewski zwrócił się z prośbą do Starosty, aby wystąpić do 

gmin Powiatu Goleniowskiego z zapytaniem do kiedy należy wymienić dachy 

pokryte eternitem i czy gminy będą dofinansowywały takie prace?   

Godz. 1220 – doszedł radny Mieczysław Bździuch, Kazimierz Lembas                       

i Wojciech Włodarczyk – stan Rady 19. 

Ad. 3.                                                                                                               
Starosta Tomasz Stanisławski zapytał radnych, czy mają pytania do 
materiału dot. Działalności Komendy Powiatowej PSP w Goleniowie w roku 

2008, który stanowi zał. nr 3 do protokołu. oraz do materiału 

przedstawionego przez Komendę Powiatowej Policji w Goleniowie, który 

stanowi zał. nr 4 do protokołu?  

Ad.3.a.                                                                                                      
Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu niniejsze materiały analizował                 

w dniu 13.05.2009r. i oba sprawozdania zaopiniował pozytywnie.   

Ad. 3.b.                                                                                                           
Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                               
i Oświaty poinformowała, że Komisja dyskutowała nad sprawozdaniem                        

z działalności PSP w Goleniowie w roku 2008 i pozytywnie je zaopiniowała, 
natomiast Komisja nie dyskutowała nad sprawozdaniem Komendy 

Powiatowej Policji w Goleniowie i nie zajęła żadnego stanowiska, ponieważ 

nie było nikogo z przedstawicieli policji. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniował oba przedstawione  

sprawozdania. 

Radny Sylwester Górzny zwrócił się z pytaniem do Komendanta Powiatowego 

Policji, dlaczego po kilkunastu prośbach rodziców policja odmówiła 
sprawdzenia autokaru, którym dzieci ze szkoły Nr 4 miały jechać na 

wycieczkę w dniu 24.05.2009r. do Zakopanego.  
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Ponadto radny S. Górzny podziękował za zorganizowanie spotkania Pana 

policjanta, który opiekuje się psem tropiącym z dziećmi w jednym                              

z Goleniowskich przedszkoli.   

Pan Leszek Skotnicki – Komendant Powiatowy Policji w Goleniowie zabrał 

głos i na samym początku serdecznie przeprosił za nieobecność na 

posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty, ale po prostu zapomniał. 
Następnie Komendant odniósł się do interpelacji radnej G. Rybickiej                             

w sprawie odbywających się rajdów samochodowych w mieście i stwierdził, 

że nic na ten temat nie wiedział. Dodatkowo poprosił, że można nawet spisać 

nr rejestracyjny takiego samochodu i podać taką informację na policję,                     

a wtedy policja zadziała już w konkretnej sprawie.                                           

Komendant poinformował radnych, że są pewne zagrożenia jeżeli chodzi                   

o funkcjonowanie Komendy to m. in. zagrożenie finansowe                        
w szczególności na wydatki związane z tzw. rzeczówką, natomiast mamy 

nadzieję, że na paliwo wystarczy do końca roku. Komendant podziękował 
Staroście za zaangażowanie w przeniesienie Komendy do nowego budynku 

oraz Stowarzyszeniu Bezpieczeństwa na rzecz Powiatu Goleniowskiego, które 
również wspomaga biurową pracę policji. Komendant stwierdził, że ubiegły 

rok był jednym z trudniejszych aczkolwiek wyniki działalności policji w roku 

2008 zdaniem Komendanta są dobre. Jeszcze raz Komendant podziękował 

wszystkim radnym i Panu Staroście, że przyczynili się do polepszenia 

warunków pracy Goleniowskich policjantów jak przystało na XXI wiek. 
Ponadto Komendant poinformował, że również został wyremontowany 

Komisariat policji w Nowogardzie i tam tez są już bardzo dobre warunki dla 

pracy policjantów jak również przyjmowania interesantów. Na zakończenie 

Komendant Leszek Skotnicki poinformował, że powiatowe obchody święta 
policji odbędą się w tym roku w Nowogardzie dnia 24 lipca, na które już dziś 

wszystkich serdecznie zaprasza.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania                      

z działalności Komendy Powiatowej PSP w Goleniowie w roku 2008 Rada 

głosował jednogłośnie , w obecności 19 radnych. 

Z przyjęciem Sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Policji                    

w Goleniowie Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

Ad. 4.                                                                                                                                   
Starosta T. Stanisławski zapytał, czy radni mają pytania do materiału nt. 

Oceny stanu sanitarnego w Powiecie Goleniowskim, która stanowi zał. nr 5 
do protokołu.  

Ad. 4.a.                                                                                                   
Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu analizował niniejsze sprawozdanie 
w dniu 18.03.2009r., i pozytywnie je zaopiniował.  
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 Ad.4.b.                                                                                                             
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie dot. Oceny 

stanu sanitarnego w Powiecie Goleniowskim.   

Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawione  

sprawozdanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem wniosku Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

Ad.5.                                                                                                    
Sprawozdanie z realizacji powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli 

„Razem bezpieczniej” za 2008r. stanowi zał. nr 6 do protokołu.   

Ad.5.a.                                                                                                            
Starosta T. Stanisławski poinformował, że Zarząd Powiatu pozytywnie 
zaopiniował powyższe sprawozdanie.  

Ad.5.b.                                                                                                              
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione 

sprawozdanie. 

Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował, że obie Komisje również pozytywnie zaopiniowały 

przedstawione  sprawozdanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem wniosku Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

Ad.6.                                                                                                                
Analiza stanu bezrobocia w Powiecie Goleniowskim w I kwartale 2009r.                     
w porównaniu do I kwartału 2008r. stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Starosta T. Stanisławski poinformował, że Zarząd Powiatu analizował 
powyższe sprawozdanie w dniu 20m maja 2009r. i pozytywnie je zaopiniował. 

Ad.6.b.                                                                                                       
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione 

sprawozdanie. 
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Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował, że obie Komisje również pozytywnie zaopiniowały 

przedstawione  sprawozdanie. 

Radny Kazimierz Lembas przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Budżetu i Infrastruktury, że sprawozdania dot. analizy bezrobocia powinny 
być przygotowywane w okresach półrocznych lub rocznych.  

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował Radę, że jest po rozmowie                 

z Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w Goleniowie Panią Urszulą 

Witkowską i w przyszłości wszelkie analizy i sprawozdania będą 

przedkładane Radzie Powiatu w okresach półrocznych lub rocznych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem wniosku Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania dot. 

analizy stanu bezrobocia w Powiecie Goleniowskim w I kwartale 2009r.                      

w porównaniu do I kwartału 2008r. Rada głosowała jednogłośnie,                          
w obecności 19 radnych.  

Ad.7.                                                                                                        
Wstępne efekty wdrożenia Powiatowego Systemu Bonów Oświatowych 
stanowią zał. nr 8 do protokołu.   

Ad.7.a.                                                                                                    
Starosta T. Stanisławski poinformował Radę, że niniejszy materiał omawiany 

był na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 20 maja 2009r. i został 
pozytywnie zaopiniowany podkreślając jednocześnie, że całkowite efekty 

będzie można przedstawić dopiero po zakończeniu roku budżetowego. 

Ad.7.b.                                                                                                                              
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał. 

Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował, że obie Komisje również pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony materiał. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego materiału 

głosowało 18 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania.  

Ad. 8.                                                                                                 
Sprawozdanie z realizacji inwestycji w oświacie stanowi zał. nr 9 do 
protokołu.  
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Ad. 8.a.                                                                                               
Starosta T. Stanisławski poinformował, że niniejsze sprawozdanie było 

analizowane na posiedzeniu Zarządu w dniu 13 maja 2009r. i zostało 

pozytywnie zaopiniowane jako zgodne z Wieloletnim Planem Inwestycyjnym 

przyjętym przez Radę Powiatu. 

Ad.8.b.                                                                                                       
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał. 

Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował, że najdłużej obie Komisje dyskutowały nad tym 

sprawozdaniem i spodziewać się należy, że tematy związane                                                 

z funkcjonowaniem KRS „Fala” w Goleniowie będą jeszcze długo w stanie 

zainteresowań. Komisja dowiedziała się o nowych uwarunkowaniach jakie 

będziemy musieli spełnić, aby hostel mógł zacząć funkcjonować. Radny 
poinformował, iż Komisja wniosła o określenie przypuszczalnych wydatków 

potrzebnych do uruchomienia hostelu jak i sprawdzenie, czy wszelkie 
pozwolenia na budowę oraz podpisy projektantów KRS „Fala” w Goleniowie 

są wydane przez osoby posiadające odpowiednie uprawnienia.  

Starosta T. Stanisławski poinformował Radę, że została zlecona ekspertyza, 

która po akceptacji Wojewódzkiego Komendanta PSP wróci do Komendanta 
Powiatowego PSP w Goleniowie i wtedy dopiero zostaną uzgodnione szczegóły 

w kwestii co z dotatkowych elementów zostanie wprowadzone i w jakim 

terminie. Starosta dodał, że jest po wstępnej rozmowie z Komendantem PSP            

i raczej to nie będą duże koszty jakie trzeba będzie ponieść by móc oddać 
hostel do użytkowania. Zaraz po tym jak zostaną określone wszystkie koszty 

Zarząd zobowiązuje się jak najszybciej tę informacje przedłożyć Radzie 
Powiatu. 

Radna Gizela Rybicka poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych                         

i Oświaty wniosła o zobowiązanie dyrektora KRS „Fala” w Goleniowie                        

o złożenie zapotrzebowania na wyposażenie basenu (jacuzzi, sauna) do 
Wydziału WRIP do końca maja br.  

Radna Danuta Domaradzka zapytała, czy jest sens inwestować w dodatkowe 
zjeżdżalnie na basenie skoro już teraz jedna zjeżdżalnia na basenie jest 

nieczynna dlatego, że nie ma wystarczającej ilości zatrudnionych 

ratowników?  

Pan Jacek Łapaj – Naczelnik Wydziału Rozwoju Inwestycji i Promocji 
poinformował, że zgodnie z ustaleniami Komisji Rady Powiatu WRIP pracuje 

nad ekspertyzą i w ciągu 14 dni będą już szacunki, następnie zostanie 
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opracowana dokumentacja techniczno – architektoniczna gdzie wyjdzie tzw. 

kosztorys gwarantowany operacyjny w sprawie zabezpieczenia inwestycji tj. 

hostelu w zabezpieczenia przeciwpożarowe.  

Następnie Pan J. Łapaj odpowiedział radnej D. Domaradzkiej, że zapis                     

w budżecie dotyczący rozbudowy torów wodnych, zjeżdżalni w pierwszej 

wersji, której Rada nie przyjęła do budżetu dot. wniosku do RPO i to miały 
być pieniądze przekazane na napisanie projektu, a ponieważ instytucja 

zarządzająca odsunęła te działania na rok 2010 na wniosek Skarbnika Rada 

Powiatu przyjęła do budżetu zapis jako inwestycyjny rozbudowa torów 

wodnych, zjeżdżalni zakup jacuzzi żeby można było kupować wyposażenie do 

KRS „Fala” i mamy zapewnienie Dyrektora A. Malkowskiego, że do dnia 30 

maja br. złoży on zapotrzebowanie do WRIP na poszczególne zakupy 

inwestycyjne. Naczelnik WRIP dodał, że przepisy bezpieczeństwa na 

pływalniach stanowią jednoznacznie, że przy każdej niecce basenowej musi 

być co najmniej jeden ratownik i dzisiaj jest zapewnienie dyrektora 
Malkowskiego, iż rozpoczęła się akcja poszukiwania i są pierwsi chętni. 

Mamy również zapewnienie Pani dyr. Powiatowego Urzędu Pracy, że 
kandydaci na ratowników przejdą kurs ze środków urzędu pracy                           

i pozyskamy w ten sposób pięciu ratowników, którzy zabezpieczą wszystkie 

niecki.  

Starosta T. Stanisławski dodał, że w chwili obecnej jest bardzo trudno 
znaleźć ratowników i dobrze się stanie, że dzięki środkom z urzędu pracy 

pozyskamy dodatkowych ratowników, których będzie można zatrudnić na 

basenie.  

W wyniku przeprowadzonego głosownia za przyjęciem powyższego 

sprawozdania Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Ad.9.                                                                                                     
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 

2008r. stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Ad.9.a.                                                                                                        
Starosta T. Stanisławski poinformował, że niniejsze sprawozdanie było 

omawiane na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 13 maja br., które  
Zarząd zaopiniował pozytywnie.  

Ad.9.b.                                                                                                      
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione 
sprawozdanie. 

Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 
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poinformował, że obie Komisje przedłożone sprawozdanie przyjęły do 

wiadomości. 

W wyniku przeprowadzonego głosownia za przyjęciem powyższego 

sprawozdania Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Ad.10.                                                                                                 
Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków 
finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2008 

stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad.10.a.                                                                                                         
Starosta T. Stanisławski poinformował, że sprawozdanie to było analizowane 

na posiedzeniu Zarządu w dniu 13 maja br., i Zarząd Powiatu zaopiniował je 

pozytywnie.     

Ad.10.b.                                                                                                      
Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawione 
sprawozdanie. 

Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione 
sprawozdanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosownia za przyjęciem powyższego 

sprawozdania Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Ad.11.                                                                                                  
Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2008 stanowi zał. nr 12 do 
protokołu. 

Ad.11.a.                                                                                                           
Starosta T. Stanisławski poinformował, że sprawozdanie to było analizowane 

na posiedzeniu Zarządu w dniu 13 maja br., i Zarząd Powiatu zaopiniował je 

pozytywnie.     

Ad.11.b.                                                                                                            
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione 

sprawozdanie. 

Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 
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poinformował, że obie Komisje przyjęły do wiadomości przedłożone 

sprawozdanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosownia za przyjęciem powyższego 

sprawozdania Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Godz. 1300 – 1320  przerwa – obrady sesji opuścili radni: E. Nykiel i Z. Heland, 

stan Rady 17 radnych.  

Ad.12.a.                                                                                                                 
Projekt uchwały w sprawie uczestniczenia przez Powiat Goleniowski we 

wspólnym przedsięwzięciu realizowanym przez Związek Celowy Powiatów 

Województwa Zachodniopomorskiego – projekcie pn. „Pozyskanie                              

i dystrybucja informacji o budynkach na terenie województwa 

zachodniopomorskiego” dofinansowanym ze środków Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 

Gospodarczego stanowiący zał. nr 13 do protokołu przedstawił Starosta                  
T. Stanisławski.   

Starosta dodał, że zapis w niniejszej uchwale mówiący o stracie w wysokości 
65.000 zł jest tylko tak nazwany, a w rzeczywistości jest to nasz udział 

własny w przedsięwzięciu na ten rok.  

Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformowała, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   

Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uczestniczenia przez 

Powiat Goleniowski we wspólnym przedsięwzięciu realizowanym przez 

Związek Celowy Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego – projekcie 

pn. „Pozyskanie i dystrybucja informacji o budynkach na terenie 

województwa zachodniopomorskiego” dofinansowanym ze środków 

Norweskiego Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego 

Europejskiego Obszaru Gospodarczego Rada głosował jednogłośnie,                 
w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA Nr XXV / 251 / 09 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Ad. 12.b.                                                                                                                 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia korekty planu finansowego 

Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym 

na 2009r. stanowi zał. nr 15 do protokołu.   
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Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury niniejszy projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

korekty planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 

Geodezyjnym i Kartograficznym na 2009r. Rada głosowała jednogłośnie,                    
w obecności 17 radnych.             

UCHWAŁA Nr XXV / 252 / 09 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Ad.12.c.                                                                                                       
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży oraz 

wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży stanowiący zał. nr 17 
do protokołu przedstawił Starosta T. Stanisławski.                                                             

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury niniejszy projekt uchwały 
został zaopiniowany pozytywnie. 

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci                    

i młodzieży oraz wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.                                                              

UCHWAŁA Nr XXV / 253 / 09 stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Ad.12.d.                                                                                                         
Projekt uchwały w sprawie połączenia techników wchodzących w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie w jedną szkołę o nazwie 

Technikum Nr 1 w Maszewie stanowiący zał. nr 19 do protokołu omówił 
Starosta. 

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
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W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie połączenia 

techników wchodzących w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych                      

w Maszewie w jedną szkołę o nazwie Technikum Nr 1 w Maszewie Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA Nr XXV / 254 / 09 stanowi zał. nr 20 do protokołu.  

Ad. 12.e.                                                                                                    
Projekt uchwały w sprawie stanowienia o kierunkach działania Zarządu 

Powiatu w Goleniowie w zakresie ubiegania się o dofinansowanie z tytułu 

projektów realizowanych w ramach programów operacyjnych w 2009 roku                 

i latach kolejnych umożliwiających uzyskanie środków pochodzących                       

z budżetu Unii Europejskiej stanowiący zał. nr 21 do protokołu omówił 
Starosta T. Stanisławski.    

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

stanowienia o kierunkach działania Zarządu Powiatu w Goleniowie                    

w zakresie ubiegania się o dofinansowanie z tytułu projektów realizowanych 

w ramach programów operacyjnych w 2009 roku i latach kolejnych 

umożliwiających uzyskanie środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej Rada głosowała następująco 16 radnych było za 1 wstrzymał się 
od głosowania, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA Nr XXV / 255 / 09 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Ad.12.f.                                                                                          
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do konkursu w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 

na lata 2007 – 2013, Oś priorytetowa 7 Rozwój infrastruktury społecznej         

i ochrona zdrowia, Działanie 7.1 Infrastruktura edukacyjna, Poddziałanie 

7.1.2 Infrastruktura edukacyjna – szkolnictwo ponadgimnazjalne stanowiący 
zał. nr 23 do protokołu przedstawił Starosta T. Stanisławski. 

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 
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W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do 

konkursu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego na lata 2007 – 2013, oś priorytetowa 7 Rozwój 

infrastruktury społecznej i ochrona zdrowia, Działanie 7.1 Infrastruktura 

edukacyjna, Poddziałanie 7.1.2 Infrastruktura edukacyjna – szkolnictwo 

ponadgimnazjalne Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA Nr XXV / 256 / 09 stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

Ad.12.g.                                                                                                     
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości od Gminy 

Goleniów na rzecz Powiatu Goleniowskiego stanowiący zał. nr 25 do 
protokołu przedstawił Starosta T. Stanisławski.   

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia darowizny 

nieruchomości od Gminy Goleniów na rzecz Powiatu Goleniowskiego Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.   

UCHWAŁA Nr XXV / 257 / 09 stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

Ad. 12.h.                                                                                                            
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości od Gminy 

Nowogard na rzecz Powiatu Goleniowskiego stanowiący zał. nr 27 do 
protokołu omówił Starosta T. Stanisławski. 

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 
Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia darowizny nieruchomości od Gminy Nowogard na rzecz Powiatu 

Goleniowskiego Rada głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA Nr XXV / 258 / 09 stanowi zał. nr 28 do protokołu.  

Ad.12.i.                                                                                           
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia warunków 
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korzystania przez powiatowe jednostki organizacyjne z nieruchomości 

Powiatu Goleniowskiego będących w trwałym zarządzie stanowiący zał. nr 
29 do protokołu przedstawił Starosta T. Stanisławski.   

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia warunków korzystania przez powiatowe 

jednostki organizacyjne z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego będących                  

w trwałym zarządzie Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.   

UCHWAŁA Nr XXV / 259 / 09 stanowi zał. nr 30 do protokołu.  

Ad.12.j.                                                                                                     
Projekt uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2009r. dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego      

w Goleniowie stanowiący zał. nr 31 do protokołu przedstawił Starosta                      
T. Stanisławski.   

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 
Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie.                    

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia z budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2009r. dotacji celowej dla Samodzielnego 

Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA Nr XXV / 260 / 09 stanowi zał. nr 32 do protokołu.  

Ad.12.k.                                                                                               
Projekt uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej stanowiący zał. nr 33 do protokołu przedstawił Skarbnik 
Powiatu Zbigniew Mazur. 

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 
Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
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Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie.                    

Radny M. Guzikiewicz zwrócił uwagę na zapis w § 3 czy nie powinno być 

zapisane, że radni składają wnioski do Zarządu Powiatu, a nie do Skarbnika 

Powiatu. 

Skarbnik Z. Mazur odpowiedział, że jeśli jest taka wola Rady to ten zapis 

zostanie zmieniony.  

Za przyjęciem wniosku radnego M. Guzikiewicza głosowało 16 radnych,                          

1 wstrzymał się od głosowania.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA Nr XXV / 261 / 09 stanowi zał. nr 34 do protokołu.  

Ad.12.l.                                                                                                        
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2009r. i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2009r. stanowi zał. nr 35 do protokołu omówił Skarbnik 
Powiatu Z. Mazur.  

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie.                     

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009r. po 
autopoprawce Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA Nr XXV / 262 / 09 stanowi zał. nr 36 do protokołu.  

Ad.12.m.                                                                                               
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi stanowiący zał. nr 37 do 
protokołu omówił radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej 

W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
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UCHWAŁA Nr XXV / 263 / 09 stanowi zał. nr 38 do protokołu.  

Ad.12.n.                                                                                                     
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi stanowiący zał. nr 39 do 
protokołu przedstawił radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA Nr XXV / 263 / 09 stanowi zał. nr 40 do protokołu.  

Ad.13.                                                                                                 
Informacja z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie –                

w okresie od dnia 10 kwietnia 2009r. do 20 maja 2009r. stanowi zał. nr 41 
do protokołu.                                                                                               

Radny Józef Bednarz zapytał o pkt 5 na str. 3 nie ma informacji czy 
sprawozdanie z wykorzystania środków na doskonalenie nauczycieli                            

w 2008r. jest pozytywne, czy negatywne? Następnie radny zapytał o pkt 7 na 
str. 5 ostatnie zdanie zdaniem radnego jest to nieścisły zapis, bo nie 

wiadomo do kiedy będzie obowiązywała stawka obniżonego czynszu do 50%. 

W pkt 8 nie wiadomo o jaką chodzi nieruchomość. 

Radny M. Guzikiewicz zapytał o pkt 3 na str. 3 czy na dotację dla Klubu 
Motorowego „Cisy” w Nowogardzie w kwocie 8.000 zł był ogłoszony konkurs?  

Skarbnik Z. Mazur odpowiedział, że tak konkurs był ogłoszony.  

Radny Mieczysław Bździuch poinformował, że kilka miesięcy temu 
organizacje pozarządowe otrzymały pisma ze Starostwa z prośbą o informacje 

na jakie imprezy organizacje chciałyby uzyskać pomoc. Dlatego Radny 
poprosi o informację ile organizacji i w jakiej wysokości otrzymały pomoc od 

Starostwa? Bo z tego co radny się orientuje to w ogóle nie miało to miejsca, 
dlatego radny Bździuch prosi o zastanowienie się nad dalszą taką praktyką, 

by nie robić takiej nadziei organizacjom na przyszłość i nie wysyłać 

podobnych informacji. 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że w tym piśmie był zapis taki, który 
mówił, że dofinansowanie to miało dot. imprez organizowanych przez 

organizacje w kwestii promocji powiatu.    

Naczelnik WRIP – Jacek Łapaj poinformował, że takie zestawienie wydział 

przygotuje.  

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc stwierdził, że wszyscy radni 

złożyli oświadczenia majątkowe w terminie, które osobiście sprawdził                                    
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i zostaną one przekazane do Urzędu Skarbowego w Goleniowie. Następnie 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 01 czerwca br. odbędzie się 

spotkanie Przewodniczącego Rady Powiatu z Przewodniczącymi Rad Gmin 

Powiatu Goleniowskiego w celu wypracowania stanowiska w kwestii 

dofinansowania przez gminy inwestycji budowy Szkoły Specjalnej                           
w Goleniowie. 

Radny M. Guzikiewicz stwierdził, że nie jest zadowolony z odpowiedzi na 

interpelację z XXIV sesji w sprawie przedstawienia harmonogramu remontu 

dróg powiatowych na rok 2009. W związku z czym radny powtarza swoją 

interpelację.  

Radny Józef Bednarz zwrócił się z pytaniem, czy może zdarzyć się, że  

Samodzielny Publiczny Szpital Powiatowy w Goleniowie zostanie pozbawiony 

kotłowni przez firmę „TEST”?  

Skarbnik Z. Mazur odpowiedział, że z tego co się orientuje to Szpital mógłby 
wykupić kotłownię i pewnie zwróciłby się do powiatu o wsparcie finansowe. 

Dodatkowo Skarbnik poinformował Radę, że na spotkaniu w firmie „TEST” 
padło pytanie czy powiat wyraziłby zgodę na odstąpienie tej wierzytelności 

firmie trzeciej.  

Radny Waldemar Tunkiewicz zwrócił się z pytaniem dlaczego radni tylko do 

30 czerwca mogą składać wnioski do budżetu? 

Skarbnik Z. Mazur odpowiedział, że to wynika z ustawy budżetowej. 

Godz. 1415 – obrady sesji opuścił radny Mirosław Guzikiewicz – stan rady 16. 

Radny Kazimierz Lembas poinformował Radę, że złoży wniosek biorąc 
przykład z Rady Miejskiej w Nowogardzie o podwyższenie wynagrodzeń o 10% 

wszystkich osób zatrudnionych w szkołach w charakterze sprzątaczek,                  

w szkołach prowadzonych przez powiat. 

W związku z powyższym radny K. Lembas wniósł do Zarządu Powiatu                      

o przedstawienie symulacji kosztów do 15 czerwca br. ewentualnej podwyżki 

wynagrodzenia o 10% dla wszystkich osób zatrudnionych w charakterze 
sprzątaczek w szkołach prowadzonych przez powiat  

Radny Wojciech Włodarczyk zwrócił się z apelem do wszystkich mieszkańców 
Powiatu Goleniowskiego z prośbą o wskazywanie miejsc w swoich 

miejscowościach, gdzie ewentualnie możnaby było zrobić lądowisko dla 

śmigłowca pogotowia ratunkowego. 

Radna Gizela Rybicka zaprosiła wszystkich zebranych w imieniu prezesa 
Zarządu Gminnego i Powiatowego Polskiego Stronnictwa Ludowego                       

w Goleniowie Pana Mieczysława Sypienia na gminne Święto Ludowe, które 
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odbędzie się 30 maja o 15.30  w Mostach, przy remizie strażackiej oraz                    

w imieniu Pana Kazimierza Ziemby Prezesa Zarządu Wojewódzkiego do 

Nowogardu 31.05. o godz. 11 na wojewódzkie obchody Święta Ludowego. 

Radny J. Bednarz nawiązał do wniosku radnego K. Lembas, że na 

posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty zwrócił uwagę, że również 

kasjerki na basenie otrzymują ekwiwalent do najniższe wynagrodzenia. 
Zdaniem radnego takie praktyki nie powinny mieć miejsca. 

Radna Anna Fedorczuk-Smolira zwróciła się z prośbą do Starosty, aby 

spotkania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Goleniowie odbywały się 

po godz. 14.   

Ad. 15.                                                                                                                
Starosta T. Stanisławski poinformował, że na interpelacje udzieli odpowiedzi 

na piśmie.  

Ad. 16.                                                                                                        
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady W. Kaleczyc                      

o godz. 1430 dokonał zamknięcia XXV sesji Rady Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

 Witold Kaleczyc  

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                                

Agata Ostrowska  

 

Goleniów, dnia 15 czerwca 2009r.  


